

Form 2K

In The Probate Court of New Brunswick
Judicial District of _____

Affidavit of Execution of a Holograph Will**Form 2K**

In the estate of _____.

I, _____ of _____ in the Province of _____ make oath (or do solemnly affirm) and say:

- (1). I know and was well acquainted with the said _____ and have frequently seen him write and sign his name and I am well acquainted with his handwriting.
- (2). The document bearing date the _____ day of _____, 20____, now produced and shown to me and marked as Exhibit "A" to this my Affidavit purports to be and contains the last will and testament of the said _____.
- (3). I verily believe the said document together with the signature _____ subscribed thereto, to be wholly in the handwriting of the said _____.

Sworn (or Solemnly affirmed))
before me at _____ in)
the Province of _____)
this _____ day of _____,)
20__.

A Commissioner, etc.

Signature

Form 2L

In The Probate Court of New Brunswick
Judicial District of _____

Affidavit of Condition**Form 2L**

In the estate of _____, deceased.

I, _____, of _____ in the Province of _____ make oath (or do solemnly affirm) and say:

- (1). I am a witness (or as the case may be) to the document hereto annexed, purporting to be and contain the last will of _____, late of _____ in the Province of _____, deceased, dated _____, 20____, beginning thus _____, ending thus _____ and being subscribed thus _____, and have reviewed the will and particularly observed [here recite the particularly observed alterations, erasures and interlineations (if any), and the general condition of the will, or any other matter requiring to be accounted for].
- (2). The will is in the same state and condition as when (as the case may be).

Sworn (or Solemnly affirmed))
before me at _____ in)
the Province of _____)
this _____ day of _____,)
20__.

A Commissioner, etc.

Signature

NOTE: If paragraph (2) is not correct, add the words "except that" and provide details of the exceptions.

Formule 2K

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
Circonscription Judiciaire de _____

Affidavit de passation d'un testament olographe**Formule 2K**

Succession de _____.

Je soussigné, _____, de _____ dans la province de _____, dépose sous serment (ou affirme solennellement) :

- (1) Que je connaissais bien la personne décédée, l'ayant souvent vu écrire et signer son nom et que je connais bien son écriture.
- (2) Le document portant la date du _____ jour de _____, 20____, produit avec les présentes, qui m'est présenté et figurant comme Pièce « A » au présent affidavit souscrit par moi, constitue et représente le testament de la personne décédée.
- (3) Je crois sincèrement que ce document ainsi que la signature de _____ qui y est apposée ont été écrits entièrement de la main de _____.

Fait sous serment (ou Affirmé)
solennellement) devant moi à _____)
dans la province de _____)
ce _____ jour de _____,)
20__.

Commissaire, etc.

Signature

Formule 2L

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
Circonscription judiciaire de _____

Affidavit d'état**Formule 2L**

Succession de _____, personne décédée

Je soussigné, _____, de _____ dans la province de _____, dépose sous serment (ou affirme solennellement) :

- (1) Que je suis un témoin (ou, selon le cas) au document annexé aux présentes, présenté comme étant et contenant le testament de _____, en son vivant de _____ dans la province de _____, décédé(e), portant la date du _____ 20____, commençant par _____ finissant par _____ et signé ainsi _____ et que j'ai examiné soigneusement et attentivement le testament et plus spécialement remarqué que [mentionner ici plus spécialement les retouches, les ratures et les interlinéations (s'il en est), et généralement l'état et la condition du testament, ou toute autre caractéristique importante à signaler].
- (2) Que le testament est dans le même état et dans la même condition que (selon le cas).

Fait sous serment (ou Affirmé)
solennellement) devant moi à _____)
dans la province de _____)
ce _____ jour de _____,)
20__.

Commissaire, etc.

Signature

REMARQUE : Si le paragraphe (2) n'est pas correct, ajouter les mots « sauf » et fournir les particularités de l'exception.